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Aanleiding 
Naar aanleiding van het bericht dat PostNL een deel van de brievenbussen eerder 
op de dag gaat legen heeft het lid Vermeer (BBB) Kamervragen gesteld aan u. 
 

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd om akkoord te gaan met bijgaande beantwoording van deze 
Kamervragen. 
 

Kernpunten 
• PostNL heeft vorige maand aangekondigd dat zij voortaan 75% van haar 

brievenbussen gedurende de dag gaat legen. Daarvoor gebeurde dat 
overal na 17:00u. Dit doet PostNL met het oog op efficiëntie. 

• Het postbedrijf geeft aan dat de brievenbussen die wel nog na 17:00u 
worden geleegd (25%), op plekken staan waar mensen regelmatig 
komen. Volgens PostNL woont 98% op niet meer dan 5 km afstand van 
zo’n gebied. 

• In uw beantwoording geeft u daarnaast aan dat: 
o De Postwet geen exacte lichtingstijden voorschrijft. U ziet daarom 

geen juridisch beletsel voor PostNL om deze maatregel zelfstandig 
te nemen, zolang PostNL voldoet aan de UPD eisen. 

o Het aan de ACM is om toezicht te houden op de eisen die voor de 
UPD gelden. Zij kan zo nodig handhavend optreden. 

o U het belangrijk vindt dat PostNL transparant is over de 
lichtingstijden zodat consumenten weten waar ze aan toe zijn. 

o U als vervolgproces voor ogen heeft om na de oplevering van het 
ACM-onderzoek, deze met een appreciatie en de nota van 
wijziging naar de Kamer te sturen. De Kamer kan dan de afweging 
maken of zij het proces van behandeling van de Postwet wil 
starten. 

 
 

 

 
 

 

 




